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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

08.10.2024 

 

Mødested 

Personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 2 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

(MS) 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Pernille Kjøngerskov (PK), René Beck (RB),  

Søren Jark (SJ), Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Jens Juulsgaard Larsen (JJL), Suzet Skovby (SS), 

Charlotte Lombard (CL), Laila Schou Poulsen (LP), Hans Christian Johansen (HJ), Jonas Langvad 

(JKL), Anitta Smedegaard – suppleant (AS), Louise Westphal – suppleant (LW),  

Afbud fra: Tina Bladbjerg (TB), Vibeke Hansen (VH) 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

• Almen skolen 

 

At alle er orienteret De fleste 

orienterende 

punkter vil 

stå i 

kalender-

indkaldelsen 

 

KD fortæller, at forældre fra 5.og 6. 

årgang har henvendt sig ang. 

hærværk på cykler.  

Der er handlet på henvendelsen, da 

ledelsen var blevet orienteret om 

problemet. Tilsyn er ændret og gjort 

opmærksomme på problemet. De er 

nu obs på, at eleverne ikke færdes 

ved cykelskurene.  

 

Der er opslået en afdelingslederstilling 

for SFO og børneuniverset på 

almenskolen. Fra bestyrelsen deltager 

JJL, LP og SJ i ansættelsesudvalget. 

 Trafikudvalget At vi får nedsat et 

udvalg 

 Nyt trafikudvalg: JKL, KD (frem til juni 

25) VH og AS  

 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

Der er forslag til mange forbedringer 

for at mindske farlige trafikale 

situationer omkring skolen.  

 Opfølgning på beslutninger fra 

sidste møde 

At vi får fulgt op på 

beslutninger fra sidste 

skolebestyrelsesmøde 

jf. referatet 

 Intet der skal følges op på. 

 
Opfølgning på internatet: 

- Tidsplan 

- Temaer 

- Fremadrettet 

At vi får lavet en 

handleplan på, 

hvordan vi kommer 

videre med de 

tilbagemeldinger vi fik 

fra internatet. 

Oplæg ved 

Jens 

Materialet fra internatet samles, og 

PN deler det med bestyrelsen.  

Notat om proces fremsendt af JJL d. 

7.10. godkendt som ramme for det 

videre arbejde. Notat vedhæftes 

referatet. 

Der blev lavet 4 arbejdsgrupper som 

forbereder punktet til temadrøftelse på 

de kommende 

skolebestyrelsesmøder. 

Skærmpolitik: JKL,MS og PK 

Trivsel/den gode skole for alle: PK, 

MS og JJL 

Det gode forældresamarbejde: CL, 

SS og PN 

Kvalitetsreform af folkeskolen: PN og 

JJL 
 

 
SFO tildeling/høring At vi bliver orienteret 

om tildelingen og får 
lavet et høringssvar 

Oplæg ved 

Jens og 

René 

Bestyrelsen indgiver høringssvar 

inden den 31. oktober 

 

JJL formulerer et svar, der sendes ud 

i plenum, inden det indsendes.  

 Matematik strategi Hvad er vores 
strategi, og hvad vil vi 
arbejde videre med 

Oplæg ved 
Pernille 

Bestyrelsen er indført i hvilke 

handlinger skolen laver i forhold til 

indsatspunktet i skolens skoleplan 

”Udvikling af matematik og naturfag”, 

med fokus på en strategi i forhold til 

arbejdet med elever med matematik-

vanskeligheder. Der ønskes fokus på 

udvikling af lærernes kompetencer og 

brugen af de nye matematikvejledere.  

 Fravær elever og forældre At bestyrelsen er 
orienteret 

Orientering 
ved Mette 
 

Bestyrelsen ønsker at vende tilbage til 

fraværet senere på året, for at følge 

udviklingen i de enkelte klasser, da 

der er klasser, hvor fraværet kunne se 

ud til at være over resten af skolens 

niveau.  
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Side 3 

 Status SCV At bestyrelsen er 
orienteret 

Oplæg ved 
Renè 

Ledelsen i SCV tager ud af huset i 

uge 43 for at tale alle ledelsesopgaver 

igennem og fordele dem med henblik 

på gennemskuelighed for alle ansatte.  

 

Der er fokus på forsat at holde 

fraværet lavt, selv om det har været 

udfordrende i starten af dette skoleår.  

Der opleves generelt en god stemning 

på SCV, hvilket fraværstallene også 

bakker op om. 

 

SKB har talt om vigtigheden i at få 

genetableret logopæd indsatsen 

på Specialcenteret, og ledelsen 

kigger ind i mulige løsninger. 

Evt.     

 


